
[bookmark: _GoBack]Invitation: 2008 Sino-German Hamburg Alumni Meeting & Job Fair

hamburg-special@sh.china.ahk.de

03.06.2008 04:52


                             邀            请

                     2008 汉堡及中德同学会暨企业见面会

          时间：2008.6.26 （周四）下午 15：30 （14：30开始进场）
                                  地点：
                上海市国顺路670号复旦大学管理学院 史带楼：

亲爱的留德回国的朋友们：

       目前有约3万个中国学生在德国留学：,其中有很大一部分是在汉堡. 汉堡与上
海是二十多年的友好城市，两城不断深入开展的学生交流、教育、培训领域的系列合
作交流，孕育了大量的优秀人才。汉堡－中国同学会致力于通过多种途径为这些优秀
人才提供更好的沟通平台，也是汉堡市政府一直以来的大力支持的项目。

   继2007年5月20日在上海“汉堡－中国同学会上海见面会暨德企雇主见面会”的成功
举行，有近200名的来自德国，汉堡的回国留学生以及包括西门子，拜耳，”sap，大众
在内的，15家知名德国企业参与了此次盛会，在留德回国人才以及企业中取得了良好
的反响。今年6月26日（周四）将在上海再次举办2008  汉堡及中德人才交流会暨企业
见面会，本次活动由汉堡驻上海联络处，德国“留德回国人员就业咨询处”（了
Returing  Experts Programme）协同复旦大学管理学院共同组织，邀请来自上海的从
汉堡以及德国各地回国的优秀人才，以及沪上各企业共同参与，是沪上难得的德国留
学人员的交流专场。

   本次活动向报名参与的企业以及留德学生免费开放，我们为企业免费提供在企业雇
主招聘会上的摊位， 基本的企业名牌，标准展架，企业也可事先联系，自行准备相应
的宣传材料，以及空缺职位。


   2008汉堡及中德同学会暨企业雇主见面会，期待您的参加！

注：由于本次活动人数规模的限制，欢迎大家发送回执， 于6月23日之前提前报
名！我们将根据回执进行统计，发送邀请。

附件为本次活动的详情以及回执， 欢迎您的参加！请与我们及早进行联系！
Distinguished Sir or Madam,


                                Invitation

             2008 Sino-German Hamburg Alumni Meeting & Job Fair，

           Date: Thursday, 26th June 2008, afternoon to evening
                 Venue: Shidai Building, Guoshun Rd. 670,
             School of Management, Fudan University, Shanghai

Dear Alumni  friends:

       Today,  there are more than 30 thousand Chinese students studying in
Germany., with an important part  in Hamburg plays an a important role
through various study programs and exchange programs with China. Hamburg
and Shanghai have been partner cities for more than 20 years, which Hamburg
is one of the most active  and historic partner of Shanghai. The both
cities have  helped cultivated cultivated a great amount of excellent
talents through those prosperous cooperation  and exchanges in fields
fields of students exchange programs, education and vocational training
etc. The Hamburg-China Alumni Network is an one of the official project
which supported by the Hamburg Government , which is aiming at building
construct a multi－channeled platform for communication in consideration
regard of the Hamburg-China Alumni.


   After  the success of the 2007 Hamburg-China Alumni Meeting and job fair
at  the  Fudan  University  last  year,  with nearly 200 Hamburg and German
returning   students  talents  and  15 companies including such as Siemens,
Bayer,  SAP,WV , Beiersdorf etc attending this meeting, it was a remarkable
success   had  reached  remarkable  achievement   and  made  left  a  great
impression  on  by  all the attending students ,experts and companies. This
year  Now  the  2008  Sino-German Hamburg Alumni Meeting & Job Fair will be
held again by the Hamburg Liaison Office and the “Returning Experts Program
”   of   Germany  in  association  with  the  management  school  of  Fudan
University , on 26th June in Shanghai.

   This  time,  not  only  the students and experts from Hamburg , but also
those  from  Germany with around 100 Fudan MBA graduates  (joint-program of
Hamburg  University  and  MIT)  in  and  many   more companies from various
countries  will   be invited to this event. ，It is absolutely one of those
rare  occasions  of  job  fair  that  with  the specific Hamburg and German
Background  in  Shanghai.  This  job  fair  is  a  rare opportunity to meet
talented  people  who’s main focus is the Hamburgs and German Background in
Shanghai.

   The  is  event  is  aiming  at providing a platform of communication and
exchange for the Hamburg and German talents ,experts and companies, as well
as  to  providing  an  access  for companies to demonstrate themselves , to
promote   corporation   brands  and  reputation  and  to  meet  with  those
high-qualified  students  talents  who  have  an international education in
Germany as well as a global vision.


   This  event  is  free  of  charge  for  all  participating companies and
students  who  registers  for  this  event. We shall provide free companies
stands for on the Job Fair gratuitously. The name shields and stands for of
the  enterprises  company  are  also  available for free. Companies  should
would prepare their vacancies , prospects, flyers  through the coordination
with us in advance.

   We  are  looking  forward to your attendance at the  to 2008 Sino-German
Hamburg Alumni Meeting & Job Fair.


PS. : This event has a limited of number of participants attendance. Please
find  attached  the more information and the reply form as the attachment .
We  are  looking forward to provide you with the invitation upon your quick
reply.   and  send us your reply form and we‘d like to provide you with the
invitation upon your quickly reply.

   With best Regards

(See attached file: alumni-treffen2008-replyform.doc)(See attached file:
invitation Hamburg-Shanghai Alumni Meeting2008.pdf)
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